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Protokół Nr I/06 
z sesji Rady Gminy Nędza w dniu 23 listopada 2006 roku godz.15.30 

 
 

Na sesję przybyło 15 radnych ( wszyscy obecni ) –lista obecności stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprzedniej kadencji mgr Waldemar Wiesner  poprosił 
wszystkich obecnych w sali narad o uczczenie minutą ciszą pamięć zmarłych górników KWK 
„Halemba”  , w związku z ogłoszoną Ŝałobą na terenie całego kraju. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprzedniej kadencji mgr Waldemar Wiesner stwierdził , Ŝe 
zgodnie z ustawą zwołał pierwszą sesję ,zachowując termin 7 dni od dnia ogłoszenia 
Dziennika Ustaw Nr 207 poz.1530 z dnia 20 listopada 2006 roku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprzedniej kadencji mgr Waldemar Wiesner przekazał 
prowadzenie sesji radnemu-seniorowi  Joachimowi Halfar. 
 
Ad.1 
Radny-senior Joachim Halfar otworzył I sesję nowo wybranej Rady Gminy  stwierdzając ,Ŝe 
na sesję przybyło 15 radnych (wszyscy obecni). 
 
Radny –senior Joachim Halfar poprosił przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej  
w Nędzy  Józefa Zagola o wręczenie pani nowo wybranej wójt gminy mgr Annie Iskała  
i  radnym zaświadczeń o wyborze. 
Radni otrzymali równieŜ pisemną „Informację z przebiegu wyboru Rady Gminy Nędza i Wójta 
Gminy”. 
Ad. 2 
Wójt gminy mgr Franciszek Marcol poinformował radnych , Ŝe otrzymali pisemną informację 
dot. stanu kont bankowych na dzień 16.11.2006 roku; suma środków finansowych do 
dyspozycji wynosi 2 271 138,90 zł ; razem z tytułu poŜyczek pozostało do zapłaty 91 509,25 
zł – są to jedyne zobowiązania Gminy; przygotowano równieŜ wykaz inwestycji zakończonych 
i inwestycji w toku; Gmina zostaje przekazana w bardzo dobrej kondycji finansowej . 
 
Ad.3  
Radny –senior  Joachim Halfar stwierdził ,Ŝe wszyscy otrzymali stosowne zaświadczenia , 
więc moŜna przystąpić do złoŜenia ślubowania radnych ; poprosił wszystkich obecnych w 
sali narad o powstanie , radny –senior Joachim Halfar odczytał treść roty ; następnie kaŜdy 
wywołany wg listy obecności radny  wypowiedział słowo” ślubuję „ , 14 radnych dodało 
słowa „Tak mi dopomóŜ Bóg”. 
 
Ad.4 
Radny Edward Mietła zgłosił zastrzeŜenie dotyczące przedłoŜonego radnym „Regulaminu 
wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Nędza” ; zgłosił wniosek 
formalny o przyjęcie tego dokumentu w drodze uchwały Rady Gminy  , stwierdzając ,Ŝe 
projektu uchwały w tej sprawie nie przedłoŜono radnym; 
Radca prawny mgr ElŜbieta Topór stwierdziła ,Ŝe regulamin nie narusza w Ŝadnym z 
punktów ani przepisów ustawy o samorządzie gminnym ,ani teŜ Statutu Gminy Nędza ; § 63 
dokładnie opisuje procedurę tajnego głosowania , Rada ustala ,nie uchwala sposób 
głosowania , do zadań Komisji Skrutacyjnej naleŜy objaśnienie sposobu głosowania , ustawa 
określa  w art.19 ust.1 warunki prawomocnego wyboru. 
Przewodniczący Rady Gminy poprzedniej kadencji mgr Waldemar Wiesner stwierdził ,Ŝe to 
on przedłoŜył radnym projekt porządku obrad , moŜna go oczywiście przegłosować , moŜna 
przegłosować równieŜ wniosek formalny , ale prosi , aby jednak do takiej sytuacji nie doszło; 
proponuje poddać pod głosowanie radnych wniosku za przyjęciem „Regulaminu...” w treści , 
którą im przesłano . 
Radny –senior Joachim Halfar  przeprowadził głosowanie : za przyjęciem ‘Regulaminu ... 
głosowało 8 radnych , przeciw  głosowało 6 radnych ,wstrzymał się od głosowania 1 radny. 
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W skład Komisji Skrutacyjnej wyznaczono radnych : Marcol Roman. Bienia Renata , Mietła 
Edward. 
 
Radny-senior Joachim Halfar zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 
przewodniczącego Rady Gminy ; radny Gerard Pannek zgłosił kandydaturę  Waldemara 
Wiesner – który wyraził zgodę na kandydowanie; radny Edward Mietła zgłosił kandydaturę 
Gerarda Przybyła-który wyraził zgodę na kandydowanie ;  radny Henryk Postawka zgłosił 
kandydaturę Edwarda Mietła –który wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Radny Edward Mietła zwrócił się do radcy prawnej mgr ElŜbiety Topór o wskazanie przepisu 
zakazującego pracy w Komisji Skrutacyjnej przez kandydata na przewodniczącego  ;radca 
prawny odpowiedziała ,Ŝe de facto takiego zakazu nie ma ,ale wiadomo ,Ŝe lepiej by się stało 
gdyby do takiej sytuacji nie doszło ; radny Edward Mietła zapytał, czy ktoś z radnych ma 
wątpliwości co do jego uczciwości ;  radny Alfred Depta stwierdził ,Ŝe kandydat nie powinien 
brać udziału w pracach Komisji Skrutacyjnych ,tak samo jest i przy wyborach 
powszechnych ; radny Edward Mietła odpowiedział ,Ŝe takiego zapisu nie ma w Ŝadnym 
dokumencie; radny Waldemar Wiesner stwierdził ,Ŝe są róŜne wyjścia w tej sytuacji-moŜna 
powołać komisję doraźną , moŜna uzupełnić porządek obrad , ale wydaje się ,Ŝe z etycznego 
punktu widzenia taka sytuacja nie jest najlepsza; radny Henryk Postawka odpowiedział ,Ŝe 
sam wybór będzie nieetyczny , funkcja teŜ będzie nieetyczna dla niektórych osób; radny 
Waldemar Wiesner odpowiedział ,Ŝe ten sam problem akurat w tej Radzie dotyczy co 
najmniej jeszcze kilku radnych ; radny Krystian Okręt zapytał , o kogo i o co tu chodzi ; 
wywiązała się kłótnia między radnymi.  
 
Wójt poprzedniej kadencji mgr Franciszek Marcol stwierdził ,Ŝe 8 lat temu i 4 lata temu 
zasady wyboru przewodniczącego się nie zmieniły ,zapisy regulaminu równieŜ – 
najwaŜniejsze , Ŝe  wybierano w sposób tajny – więc Ŝyczę powodzenia.  
 
Radny Edward Mietła powiedział ,Ŝe wycofuje swoje nazwisko z kandydowania na 
przewodniczącego Rady Gminy i w Komisji Skrutacyjnej ;  
 
Radny –senior Joachim Halfar wyznaczył do Komisji Skrutacyjnej radną Ewelinę 
Krakowczyk ; przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została radna Renata Bienia. 
 
Komisja Skrutacyjna o godz.16.35 przystąpiła do przeprowadzenia tajnego głosowania; 
przygotowała karty do głosowania, przewodnicząca rozdała radnym karty oraz 
przeprowadziła głosowanie ,wywołując nazwiska radnych wg listy obecności; niezwłocznie 
przystąpiono do liczenia głosów i sporządzono protokół, który przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej radna Renata Bienia odczytała ; kandydat Waldemar Wiesner otrzymał 8 
głosów, zaś kandydat Gerard Przybyła otrzymał 7 głosów; bezwzględną liczbę głosów 
ustawowego składu Rady otrzymał Waldemar Wiesner(Protokół Nr 1 Komisji Skrutacyjnej 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Radny-senior Joachim Halfar odczytał treść uchwały ; za przyjęciem Uchwały Nr I/1/06  
w sprawie  stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy głosowało 15 radnych 
(jednogłośnie) . 
 
 
Radny –senior Joachim Halfar przekazał prowadzenie sesji nowemu Przewodniczącemu mgr 
Waldemarowi Wiesner. 
Przewodniczący RG mgr Waldemar Wiesner podziękował wszystkim radnym za obdarzenie 
go zaufaniem , złoŜył takŜe takie osobiste oświadczenie : „uzyskałem mandat społeczny , nie 
jest i nie będzie moim zamiarem kładzenie kłód pod nogi komukolwiek” . 
 
Do przeprowadzenia wyboru wiceprzewodniczącego Rady Gminy wyznaczono Komisję 
Skrutacyjną w tym samym składzie osobowym :przewodnicząca Renata Bienia, członkowie 
Roman Marcol i Ewelina Krakowczyk. 
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Radny Jan Flut zgłosił kandydaturę Gerarda Przybyła -który nie wyraził zgody na 
kandydowanie; radny Alfred Depta zgłosił kandydaturę Gerarda Pannek –który  wyraził 
zgodę na kandydowanie ;radny Henryk Postawka zgłosił kandydaturę Edwarda Mietła – 
który nie wyraził zgody na kandydowanie uzasadniając to następująco: co prawda miałbym 
ochotę , ale ze względu na bliskie sąsiedztwo z panią Anią Iskała mogłyby się zrodzić 
podejrzenia o układy kumoterskie w Babicach ; innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Komisja Skrutacyjna o godz.16.55 przystąpiła do przeprowadzenia tajnego głosowania; 
przygotowała karty do głosowania, Przewodnicząca rozdała radnym karty oraz 
przeprowadziła głosowanie ,wywołując nazwiska radnych wg listy obecności; niezwłocznie 
przystąpiono do liczenia głosów i sporządzono protokół, który przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej radna Renata Bienia odczytała ; kandydat Gerard Pannek otrzymał 11 głosów 
za – otrzymał bezwzględną liczbę głosów ustawowego składu Rady. (Protokół Nr 2 Komisji 
Skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Przewodniczący RG mgr Waldemar Wiesner odczytał treść uchwały ; za przyjęciem Uchwały 
Nr I/2/06 w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy  głosowało 14 
radnych ,wstrzymał się od głosowania 1 radny.  
 
Ad.5 
 
Radny Edward Mietła odnosząc się do przedłoŜonego przez Wójta Gminy poprzedniej 
kadencji sprawozdania zadał mu pytanie: czy byłoby moŜliwe przygotowanie na następną 
sesję takich danych jak: stan zaawansowania przychodów , stan zobowiązań Gminy ; zapytał 
czy wykazane dane to rzeczywiście wszystkie zobowiązania Gminy i czy innych nie ma; były 
Wójt mgr Franciszek Marcol potwierdził ,Ŝe nie ma innych poza wykazanymi kredytów; 
radny Edward Mietła zapytał o oczyszczalnię ścieków ;były Wójt mgr Franciszek Marcol 
potwierdził , Ŝe funkcjonująca oczyszczalnia typu Nebraska to prototyp, inne tego typu nie 
funkcjonują, jej dalsze losy to juŜ decyzja nowej Rady , na razie sytuację ratuje rezerwowe 
szambo; radny Edward Mietła zapytał o stan Zakładu Wodociągów i Usług Komunalnych w 
Nędzy ; ; były Wójt mgr Franciszek Marcol odpowiedział ,Ŝe radni poprzedniej kadencji 
otrzymali szczegółowe dane, postaram się aby nowo wybrana Rada równieŜ dokumentację 
otrzymała.   
 
Radny Henryk Postawka stwierdził ,Ŝe zwołano pierwszą sesję w ciągu dwóch dni (we wtorek 
materiały ,w czwartek juŜ sesja)   wydaje się to trochę nietypowe; Przewodniczący RG mgr 
Waldemar Wiesner potwierdził ,Ŝe zgodnie ze Statutem jest 7 dni na powiadomienie radnych 
o terminie sesji , jednak obecna pierwsza sesja była nietypowa ,myślę ,Ŝe wszyscy juŜ 
oczekiwali jej zwołania jak najszybciej.  
 
Radny Edward Mietła powiedział ,Ŝe prosi o zwoływanie sesji w miarę moŜliwości po 
południu; Przewodniczący RG potwierdził ,Ŝe ustalony był termin w poniedziałki o 
godz.15.30- taki termin moŜna utrzymać.  
 
Innych pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,Ŝe nie ma więcej pytań i wniosków zamknął pierwszą 
sesję Rady Gminy Nędza o godz. 17.20 . 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała K.Tront 
 
 
 
 
 

 


